

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S19/20-78

「活字生香」漢字文化體驗展

敬啟者：本校為提升非華語學生對中國文化的興趣，及幫助學生認識漢字的特點，擴闊藝術視野，特安排上述活動。詳情如下：

日期	2019年12月17日(星期二)		
地點	饒宗頤文化館(青山道800號)		
集合時間	下午2時	地點	學校
解散時間	下午4時45分	地點	美孚港鐵站
負責老師	伍穎瑜老師		

如有查詢，請致電 23800241 與伍穎瑜老師聯絡。

請於 2019 年 12 月 10 日或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。

此致
貴家長

2019年12月2日



校長 招祥麒博士

回 條

「活字生香」漢字文化體驗展

敬覆者：有關 貴校通告（編號 S19/20-78）內容，業已知悉，並同意敝子弟出席。

此致
陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家長姓名：_____

班 別：_____ 班 號：_____

簽 署：_____

請於 2019 年 12 月 10 日或以前透過「家校通系統」回覆

2019 年 ____ 月 ____ 日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S19/20-78
To: Parents

1 December 2019

A visit to 'The Vivid World of Chinese Characters: From the Origin to the Future' Exhibition

To give our non-Chinese students greater exposure to the Chinese language, the captioned activity has been organized for them. The details are as follows :

Date	17 December, 2019 (Tuesday)		
Venue	Jao Tsung-I Academy (800 Castle Peak Road, Kowloon)		
Time of Assembly	2:00 p.m.	Venue of Assembly	School
Time of Dismissal	4:45 p.m.	Venue of Dismissal	Mei Foo MTR Station
Teacher in charge	Ms. NG Wing Yu		

For enquiries, please contact Ms. NG Wing Yu at 2380 0241.

Please reply through "School Comm System" on or before 10 December, 2019. Thank you for your attention.



Chiu Cheung Ki
Dr. CHIU Cheung Ki
Principal

Reply Slip

A visit to 'The Vivid World of Chinese Characters: From the Origin to the Future' Exhibition

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S19/20-78 has been read and understood. I agree to let my child join the above activity.

Name of student: _____

Name of parent: _____

Class: _____ Class no.: _____

Signature: _____

Please reply to this circular through "School Comm System" on or before **10 December 2019**.

Date: _____